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 PROTOKÓŁ NR XIII/2020 

Z SESJI  NADZWYCZAJNEJ RADY GMINY BUDZISZEWICE 

ODBYTEJ W DNIU 12 LUTEGO 2020 ROKU 

W SALI POSIEDZEŃ URZĘDU GMINY W BUDZISZEWICACH 

 

Liczba radnych – 15 

Liczba obecnych – 15 

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: 

Wójt – Marian Holak 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum. 

2.  Przedstawienie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia takiej 

stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe na terenie Gminy 

Budziszewice, a także zwolnienie z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, 

2)  określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właścicieli nieruchomości, 

3) rozpatrzenia petycji. 

 
4. Zakończenie obrad. 

 

PUNKT  1 
               OTWARCIE OBRAD I STWIERDZENIE QUORUM 
 
Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  dokonał otwarcia XIII nadzwyczajnej  sesji Rady 
Gminy Budziszewice, po czym stwierdził quorum informując, że obecni są wszyscy radni. 
 
 
PUNKT  2 
                PRZEDSTAWIENIE PORZĄDKU OBRAD 
 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek - przedstawił porządek obrad.  

Żadnych uwag nie zgłoszono. 

  

PUNKT 3 

               PODJĘCIE UCHWAŁ W SPRAWACH: 
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1) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia 

takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych 

nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe na terenie 

Gminy Budziszewice, a także zwolnienie z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi 

jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w 

kompostowniku przydomowym, 

 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że do uchwały, którą podjęliśmy w grudniu Regionalna Izba 

Obrachunkowa wniosła pewne uwagi. Pani Angelika Słomska wyjaśni o co chodzi. 

Mł.Referent UG – Angelika Słomska – poinformowała, że uwaga RIO dotyczy kwestii obniżenia 

stawki w przypadku kompostowania odpadów w kompostowniku przydomowym. Zapisaliśmy, że w 

tym przypadku zwalniamy z części opłaty każdą osobę. Tak jednak być nie może. Możemy obniżyć 

stawkę dla gospodarstwa. Może to być obniżka kwotowa lub procentowa. Proponujemy aby było to 

zwolnienie procentowe i aby wynosiło 4% od miesięcznej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi. 

Dodała, że proponuje się aby stawka za jedną osobę wynosiła 23,00zł. 

Wójt – Marian Holak – na poprzednich sesjach mówiliśmy o tym, że stawka, którą uchwaliliśmy w 

miesiącu grudniu może nie wystarczyć do tego, aby można było podpisać umowę. 

Biorą pod uwagę fakt, że za miesiące styczeń i luty mieszkańcy zapłacą starą stawkę to aby 

zbilansować cały rok powinniśmy ustalić cenę w wysokości 23,00zł. 

Średnia cena jaką nasi mieszkańcy zapłacą w tym roku wynosić będzie około 21,00zł.  

W skali roku da nam to kwotę 510.000,00zł. Umowa podpisana jest na kwotę 500.000,00zł.  

Przypomniał, że teraz będziemy płacić za tonę odpadów. Może się więc okazać, jeżeli tych odpadów 

będzie bardzo dużo, że tych pieniędzy braknie. 

Nadmienił, że we wszystkich gminach, które miały przetargi stawki idą zdecydowanie w górę – 

jeszcze bardziej niż u nas. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – zapytał czy są pytania. 

Radna – Agnieszka Szczurkowska – zapytała czy odpady odbiera ta sama firma? 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że tak. Dodał, że odpady tak jak dotychczas odbierane będą dwa 

razy w miesiącu. 

Radny – Mieczysław Mikinka – robiąc kalkulacje podzielił Pan Wójt kwotę przez 2000 mieszkańców, 

a mamy mieszkańców 2183. 

Wójt – Marian Holak – wyjaśnił, że w deklaracjach ujętych jest 2000 osób. Różnica wynika z faktu, że 

część osób jest u nas zameldowanych, ale nie przebywa na terenie naszej gminy. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  odczytał projekt uchwały w sprawie wyboru 

metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia takiej stawki opłaty 

oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na 

nieruchomościach, na których znajdują się domki letniskowe lub innych nieruchomościach 

wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe na terenie Gminy Budziszewice, a także 

zwolnienie z części opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi właścicieli nieruchomości 

zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi kompostujących bioodpady stanowiące 

odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, po czym poddał go pod glosowanie, w wyniku 

czego: 

 za głosowało    – 12 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 3 
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Uchwałę przyjęto. 
Głosowanie przedstawiało się następująco: 
 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław wstrzymał się 

7. Mikinka Mieczysław wstrzymał się 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka wstrzymała się 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr XIII/69/2020  w sprawie  wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi i ustalenia takiej stawki opłaty oraz ustalenia ryczałtowej stawki opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na nieruchomościach, na których znajdują się domki 

letniskowe lub innych nieruchomościach wykorzystywanych na cele rekreacyjno - wypoczynkowe na 

terenie Gminy Budziszewice, a także zwolnienie z części opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi właścicieli nieruchomości zabudowanych budynkami mieszkalnymi jednorodzinnymi 

kompostujących bioodpady stanowiące odpady komunalne w kompostowniku przydomowym, 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że nie możemy mieć sobie nic do zarzucenia. Ogłosiliśmy bowiem 

w tej sprawie aż trzy przetargi. Po pierwszym stawka musiałaby wynosić 27 zł, w drugim nikt się nie 

zgłosił, po trzecim mamy niższą cenę. 

Wszystkie przetargi, które się obecnie odbywają oscylują praktycznie w tych samych granicach. 

2) określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości, 

Mł.Referent UG – Angelika Słomska – wyjaśniła, że w związku z tym, że zmieniliśmy sposób 

obniżania stawki za kompostowanie odpadów w kompostowniku przydomowym musimy do tej 

zmiany dostosować formularz. 

Radny – Mieczysław Mikinka – czyli każdy będzie musiał złożyć deklarację? 

Mł.Referent UG – Angelika Słomska - nie, tylko ci, którzy będą chcieli  zadeklarować kompostowanie 

odpadów. 

Wójt - Marian Holak – przez najbliższe miesiące będziemy sprawdzać jak to wychodzi wagowo. 

Poprosił aby uczulać mieszkańców, oczywiście tych których się da, aby nie oddawali tego co nie 

potrzeba.  
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Skarbnik Gminy – Elżbieta Andryszczak – mieszkańcy otrzymają informację o nowych stawkach. 

Pewnie będzie tam także informacja dotycząca składania nowych deklaracji. 

Radna – Barbara Woźniak – zapytała czy deklaracje można złożyć w każdej chwili. 

Mł.Referent – Angelika Słomska – tak. 

Radna – Barbara Woźniak – poprosiła aby opracować jakiś nową informację dotyczącą segregacji 

śmieci.  

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – odczytał projekt uchwały w sprawie  określenia 

wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez 

właścicieli nieruchomości,  po czym poddał go pod głosowanie,  w wyniku czego: 

 za głosowało    – 15 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 
Uchwała nr XIII/70/2020  w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, składanej przez właścicieli nieruchomości stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

Radna – Barbara Woźniak - są odpady, które nie są odpadami wielkogabarytowymi, ale nie 

kwalifikują się do kosza. Mówi się wówczas o punktach odbioru takich odpadów. Czy u nas jest taki 

punkt? 

Wójt – Marian Holak – tak. Przy oczyszczalni ścieków. 

 

3) rozpatrzenia petycji, 

 

Inspektor UG – Małgorzata Wójcik -  – powiedziała, że wpłynęły do Rady Gminy Budziszewice dwie 

petycje od Pani z Rabki Zdrój.  

Następnie omówiła ich treść. 
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Dodała, że petycje te zaopiniowała Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. 

Następnie odczytała uchwały Komisji w sprawie wniesionych petycji. 

Uchwały, o których mowa stanowią załączniki do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek –  odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji, po czym poddał go pod głosowanie, w wyniku czego: 

 za głosowało    – 15 

 przeciw               - 0 

 wstrzymało się - 0 

Uchwałę przyjęto. 

Głosowanie przedstawiało się następująco: 

 

Lp. Nazwisko i imię radnego Sposób głosowania 

1. Chała Danuta za 

2. Deperasińska Barbara za 

3. Garnys Ewelina za 

4. Kowalczyk Dorota za 

5. Kubiak Elżbieta za 

6. Matysik Mirosław za 

7. Mikinka Mieczysław za 

8. Mucha Andrzej za 

9. Olszówka Jarosław za 

10. Pawelec Władysław za 

11. Rutkowski Stanisław za 

12. Smoleń Dariusz za 

13. Szczurkowska Agnieszka za 

14. Trzonek Janusz za 

15. Woźniak Barbara za 

 

Uchwała nr XIII/71/2020  w sprawie  rozpatrzenia petycji  stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Załącznik stanowi również projekt w/w uchwały. 

 

Wójt – Marian Holak – powiedział, że 24 stycznia odbyło się spotkanie Komisji Bezpieczeństwa Ruchu 

Drogowego dotyczące naszego skrzyżowania. Uznano nasze postulaty. 

Następnie odczytał komunikat wydany w tej sprawie. 

Komunikat ten stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Po czym poprosił radnych aby do następnej sesji zastanowili się czy występujemy o zainstalowanie 

odcinkowego pomiaru prędkości w Budziszewicach na odcinku od lasu do skrzyżowania. Jeżeli taka 

będzie wola to wystąpimy z prośbą w tej kwestii. Dodał, że nie chciałby decydować w tej sprawie 

sam. 

 

PUNKT 4 

              ZAKOŃCZENIE OBRAD 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Janusz Trzonek – dziękując wszystkim za przybycie zamknął XIII sesję 

Rady Gminy. 

 

Protokołowała:                                                                                            Przewodniczący Rady Gminy 

(-)Małgorzata Wójcik 

                                                                                                                                (-) Janusz Trzonek 


